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 Kopec Ahoj  bol vždy za vhodných snehových podmienok  navštevovaný 
množstvom sánkarov, lyžiarov a turistov nielen z obce, ale aj z blízkeho 
okolia. 
     V tomto roku, keď si 
pripomíname 30. výročie spustenia 
prvého vleku na Ahoji, zima 
skutočne lyžiarom a priaznivcom 
zimných športov praje. Chce 
dokázať, že tí, čo sa o rozvoj tohto turisticko-lyžiarskeho centra zaslúžili, majú 
právo na oslavu. 
   Pripomeňme si preto, ako sa písala história 
lyžovania na Ahoji. Pred 30 rokmi náruživí lyžiari, 
ktorí vyšľapávali kopec na lyžiach, prišli 
s myšlienkou vybudovať svojpomocne na Ahoji 
apoň malý vlek. Od myšlienky k realizácii bol len 
krôčik. Na jeseň v roku 1979 zanietenci dopravili 
na Ahoj nevyužitý kotvový vlek z Dobrej Vody. 
A hneď začali s prácami na osadenie kotvového 
vleku LV-200. Práce bolo neúrekom. Vykopať 
650 m dlhý kanál na položenie  elektrického 
kábla, vytýčiť, zamerať a vyčistiť trasy, osadiť 
dolnú a hornú stanicu vleku, postaviť prvú 
plechovú chatku pri dolnej stanici, ktorá mala 
slúžiť ako náraďovňa. Všetky práce boli urobené svojpomocne. Do Vianoc 
1979 bolo všetko hotové a vlek prešiel revíziou. Na Silvestra napadol sneh 
a na Nový rok 1980 vlek slávnostne spustili do 
prevádzky. Najviac sa o práce pri budovaní vleku 
zaslúžili: Stanislav Masaryk, Viliam Masaryk, 
Dominik Jánoška, Michal Bednárik, Anton 
Vetrík, Miroslav Masár, Ladislav Kondvár, 
MUDr. Vladimír Klampár, Jozef Moravčík, 
MVDr. Juraj Čenteš, Ivan Hrnčár a Peter Vetrík. 
 V roku 1980 bol v rámci TJ Banka založený 
lyžiarsky oddiel. Predsedom bol M. Bednárik, 
tajomník M. Masár, správcami vleku S. Masaryk 
a A. Vetrík. V roku 1987 mal LO už 104 členov. 
   Predseda TJ Banka D.Jánoška získal v tom 
čase z OV ČSTV finančné prostriedky na úpravu 
zjazdoviek a na podporu LO. 
    V roku 1982 bol vybudovaný horný vlek EPV-
300, ktorý po rekonštrukcii v roku 2004 – slúži doteraz. O rok neskôr bol 
vybudovaný a spustený do prevádzky dolný vlek EPV-450, ktorý po mnohých 
úpravách a vylepšeniach slúži lyžiarom 
i v súčasnosti. Okrem už uvedených sa na 
budovaní  vlekov a areálu podieľali: Rudolf 
Šnajdar, Ing. Jaroslav Janeček, Ladislav 
Rusnák, Igor Chalás, Maroš a Andrej Masaryk, 
Milan Vetrík, Martin Jánoška, Štefan Vetrík, 
Jozef a Miroslav Bednárik, Ján Vítek a Ing. F. 
Rubint. 
    V rokoch 1980-1982 zaznamenala športová 
a budovateľská činnosť v LO najväčší rozmach. 
Začalo sa rozvíjať letné lyžovanie. Každoročne sa 
poriadali preteky v letnom slalome 
s medzinárodnou účasťou. LO mal vlastných 
trénerov a vynikajúcich pretekárov. Medzi nich 

patrili: R. Šnajdar, J. Štuchal. O. Prochádzka, L. Pišný, Ľ. Masár, M. 
Molnár, M. Snopek, H. Zubčák, A. Masaryk, Troskovičová, Ondrejková. 

  V roku 1987 bola 
postavená na základe dotácií 
a sčasti svojpomocne zrubová 
chata v dolnej časti a zriadený 
servis na nadstavovanie lyží. Na 
jar v roku 1992, keď sa konečne 

podarilo chatu vybaviť nábytkom, neznámy podpaľač zapálil zrubovú chatu- 
pýchu lyžiarov. Chata zhorela do základov a v nej všetky lyže, vybavenie, 

dokumentácia LO. Pre lyžiarov to bolo obrovské 
sklamanie. Nadšenie a elán priaznivcov 
a zakladateľov lyžovania ochabol.  V zložitej 
spoločenskej situácii, ktorá nastala po nežnej 
revolúcii, sa ťažko rozvíjala športová 
a budovateľská činnosť. 
    Až v roku 1996 vznikol samostatný 
Lyžiarsky klub Ahoj s cieľom rozvíjať na Ahoji 
rekreačné lyžovanie pre obec a okolie. Priaznivci 
klubu upravovali trate, urobili údržbu vlekov, 
opravovali kotvy a unimobunky. 
   Koncom roku 2004 na základe uznesenia 
obecného zastupiteľstva obec začala podporovať 

zimné lyžovanie. Cieľom bolo zatraktívniť lokalitu Ahoj, aby bola využívaná aj 
v letných mesiacoch a slúžila na športové a turistické účely. 

      Správcom lyžiarskeho strediska sa stal Martin 
Jánoška. Mladí nadšenci lyžovania A. 
Masaryk, J. Vítek, V. Galbička, Š. Molnár, S. 
Danko, R. Piterka, M. Klampár najml., M. Filo, 
L. Vítek, M. Masár a ďalší pod jeho vedením opäť 
oživili lyžovanie na Ahoji. Na úprave  zjazdoviek, 
tratí, oprave vlekov, osvetlenia a unimobuniek 
odpracujú každoročne množstvo brigádnických 
hodín.  
     V auguste 2008 sa im podarilo uviesť do 
prevádzky novinku - Jazdu na horských 
kolobežkách a bicykloch. A tým začala na Ahoji 
celoročná prevádzka strediska. 
      Na jar 2009 bola obnovená aj tradícia 
trávového lyžovania. Tréner Ľ. Masár začal 

trénovať na Ahoji deti do 14 rokov. Niektorí pretekári už získali pekné 
umiestnenia na majstrovstvách ČR v Tišnove. 

      Areál Ahoja má teda v čase 30. výročia 
spustenia 1. vleku celoročné využite. 
Poďakovanie patrí všetkým, ktorí sa v minulosti 
i v súčasnosti pričinili o budovanie vlekov a rozvoj 
lyžovania v tomto areáli. 
       Každé výročie si treba nielen pripomenúť, ale 
aj osláviť. Preto správca strediska a členovia 
Lyžiarskeho klubu Ahoj v spolupráci s obcou 
pripravujú oslavy tohto výročia. Uskutočnia sa 
v auguste 2010 v lyžiarskom stredisku Ahoj.  
Presný termín osláv a bližšie informácie o 
ich programe zverejníme v júlovom čísle 
Hlásnika.  

                                                                                                                                

30. výročie lyžovania na Ahoji 

 Foto: Archív 

 Foto: Archív 

 Foto: M.Chamrazová 
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 Lipa - krík 
Na rázcestí Topoľčianskej a 
Bananskej ulice sa týči strom 
(alebo krík?), ktorý je zvláštny 
tým, že nemá jeden kmeň ale hneď 
7!!! Je to statná lipa, ktorá má 
podľa informácií susedov cca 30 - 
40 rokov a vyrástla ako samorast, 
zrejme z viacerých semien 
vyklíčených na  jednom mieste. 

Redakcia 
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NOHEJBALOVÝ KLUB BANKA BILANCOVAL 
 

     V sobotu dňa 7.2.2010 v podvečerných hodinách sa stretli v 
spoločenskej miestnosti ihriska Banka členovia NK Banka na svojej 
6. výročnej schôdzi, aby zhodnotili svoju činnosť za rok 2009. 
Schôdzu otvoril a všetkých zúčastnených členov privítal prezident 
nohejbalového klubu Ing. Michal Rusnák. Zo správy bolo možné 
vycítiť spokojnosť nad uplynulým rokom. 
Každý člen sa mal možnosť vyjadriť k uplynulému roku ako 
i vyjadriť svoje názory k nastavujúcemu roku 2010. Do NK Banka 
bol prijatý nový člen Martin Schmitt a 2 členovia boli vylúčení 
z dôvodu neplnenia si povinností. Oproti roku 2008 sa účasť na 
pravidelných tréningových zápasoch, ktoré sa uskutočňovali každý 
štvrtok, podstatne zlepšila, aj keď nie u všetkých. Počas roku v klube 
panovala medzi členmi dobrá nálada a snaha posunúť úroveň celého 
klubu na ešte vyššiu úroveň. 
Turnaj, ktorý nohejbalový klub usporiadal, bol na veľmi dobrej 
úrovni a z roka na rok si získava väčšiu popularitu. Podľa ohlasov 
bude snahou usporiadať už aj 6. ročník turnaja dospelých, ako aj  
turnaj žiakov ZŠ o pohár prezidenta nohejbalového klubu, ktoré 
si vzali na starosť členovia NK Banka. Spolupráca s vedením školy, 
na ihrisku ktorej sa tréningové zápasy uskutočňujú, bola veľmi 
dobrá. 
Na záver poprial prezident NK Banka Ing. Michal Rusnák všetkým 
veľa športových úspechov v nastávajúcej sezóne a úspešne 
reprezentovanie obce Banka na súťažných podujatiach. 

K
reslil V

ojto H
aring 

 Dychová hudba Inovčanka nezabúda na tradície a ľudové zvyky. A 
tak ako po minulé roky aj tento rok dala občanom Banky na vedomie, že 
sa končí fašiangové obdobie veselosti. 
    V sobotu 13. februára sa celou dedinou niesli melódie a známe 
piesne z repertoáru dychovej hudby. Členovia dychovej hudby 
vytancovali gazdiné a za to si vyslúžili šišky, fánky, ba na šabli sa 
objavila i slanina a klobása. Takýmto spôsobom hudobníci zvolávali 
občanov na vychýrený fašiangový ples. 
 A ples sa skutočne vydaril. V sále sa zišlo omnoho viac ľudí ako po 
minulé roky. Bohatá tombola, pekná výzdoba, výborné občerstvenie, 
vynikajúce výkony hudobníkov a harmonikára boli dôkazom toho, že ples 
bol pripravený na vysokej úrovni. A tak v príjemnej atmosfére sa tu 
zabávali mladí, starší i tí úplne skôr narodení. Nielen občania Banky, ale 
i ľudia z blízkeho okolia. 
   Preto starosta obce a spokojní občania touto cestou ďakujú 
organizátorom plesu za vynikajúcu prípravu a za udržiavanie ľudových 
tradícií. 
                                                                                                                           

Vydarený fašiangový ples 

-tj- 

Zimná idyla na Hlavine. Foto nám zaslala pani Daniela Ďurdíková.  



 

 

Dňa 24.02.2010 o 18.00 hod. sa uskutočnilo 27. riadne obecné 
zastupiteľstvo, na ktorom sa prerokovali nasledovné body:   

• OZ zobralo na vedomie informáciu o stave projektu Bana 
Thermal (kúpalisko Sĺňava II.), ktoré osobne odprezentoval 
konateľ spoločnosti BanaThermal, s.r.o., Ing. Peter Lukeš. 
Konateľ zároveň prisľúbil priebežne informovať obecné 
zastupiteľstvo o krokoch, ktoré jeho spoločnosť podnikla 
ohľadne realizácie projektu kúpaliska na Sĺňave II. 
• OZ odsúhlasilo vyhlásenie verejnej súťaže na prenájom 
tenisových kurtov na Sĺňave II. a  stanovilo maximálnu dĺžku 
nájmu na 10 rokov. OZ stanovilo komisiu na vyhodnotenie 
ponúk v zložení Dušan Marek, Ing.Anton Haring a Ladislav 
Škrabák.  
• OZ prerokovalo žiadosti o prenájom nebytových priestorov – 
Peter Dubovský žiadal prenájom pohostinstva, Branislav Gašpar 
žiadal prenájom priestorov MŠ a Iveta Cisárová a Norbert Julíny 
žiadali prenájom bufetu v budove OTJ. 
• OZ odsúhlasilo poskytnutie pôžičky na zriadenie 
Súkromného centra pedagogického poradenstva o ktorú žiadal 
Mgr. Ferdinand Podoba. Vrátenie požičky stanovilo OZ do 
jedného roka od jej schválenia. 
• OZ odsúhlasilo finančné podpory na rok 2010 pre 
Nohejbalový klub Banka vo výške 500,- €, pre dychovú hudbu 
Inovčanka na opravu hudobných nástrojov vo výške 2000,- €, 
pre Lyžiarsky klub Ahoj na nákup štvorkolky vo výške 2000,- € 
a pre Športový motoklub SMF Ahoj – Banka vo výške 830,- €. 
• OZ prerokovalo žiadosť pána Dušana Knapa a Gabriely 
Knapovej, Kalinčiaková 3, Piešťany o majetkové vysporiadanie 
parcely č. 465, ktorá slúži ako vchod na ich pozemok. OZ 
poverilo stavebnú komisiu posúdiť  žiadosť menovaných so 
žiadateľmi na tvare miesta a následne informovať OZ na 
najbližšom zasadnutí, ktoré o spôsobe vysporiadania následne 
rozhodne. 
• OZ prerokovalo žiadosť pani Pavlíny Rigovej, Poľná 21, 
Banka o majetkové vysporiadanie parcely č.145/1. OZ zamietlo 
odpredaj danej parcely, nakoľko je využívaná ako spoločný 
vchod a nariadilo odstrániť resp. posunúť oplotenie na 
majetkoprávnu hranicu žiadateľky. 
• OZ prerokovalo žiadosť pani Moniky Paulovičovej, Nikola 
Teslu 7, Piešťany o odkúpenie pozemkov parcelné čísla 1379/9, 
1379/10, 1380, 1384/3 a 1384/4. OZ odpredaj  pozemkov 
neodsúhlasilo. 
• OZ prerokovalo žiadosti  pani Margity Zemanovej, Cesta 
Janka Alexyho 31, Banka a pána Maroša Julínyho, Topoľčianska 
cesta 12A, Banka o finančnú výpomoc, ktorým OZ nevyhovelo. 
• OZ odsúhlasilo predĺženie nájomných zmlúv v 16 nájomných 
bytoch na Topoľčianskej ceste 90A a 90B pôvodným nájomcom. 
• OZ schválilo povinnú 5%-tnú spoluúčasť na 
spolufinancovaní projektov – Revitalizácia centra obce Banka 
a 5%-tnú spoluúčasť na spolufinancovaní projektov podávaných 
v rámci výziev Ministerstva životného prostredia v oblasti 
separovaného zberu a zhodnocovania odpadov z celkových 
oprávnených nákladov. OZ schválilo spracovanie projektovej a 
technickej dokumentácie  k podávaným projektom  a  výšku 
finančnej odmeny za spracovanie žiadosti a technickej 
dokumentácie, ktorá sa odvíja od výšky požadovanej 
dotácie  podávanej v žiadosti a oprávnených nákladov na 
uvedené činnosti.  

Obecný úrad informuje 

 

Hrad Bana, kde tie bane máš? 
Nikto nevie, čo v nich ukrývaš. 

Zlato? Striebro? Hocičo. 
Myslíme si všeličo. 
Dodnes to nevieme, 

s tým tajomstvom žijeme. 
Chceme ho však odhaliť, 

Uvidíme, čo je v nich. 
 

                                                      Sandro Rybárik, 5. trieda 

Tajomstvo 

Žiacka práca v kategórii Vlastná tvorba - poézia k 800. výročiu obce. Redakcia. 

Minulý rok sme v našej obci žili v znamení osláv 
osemstého výročia prvej písomnej zmienky 
o Banke. Pri tejto príležitosti starosta obce, 
ako to v takýchto prípadoch býva zvykom, udelil 
na základe návrhu poslancov obce 21 občanom 
striebornú mincu obce a pamätný list za ich 
obetavú prácu. V nasledujúcich číslach Hlásnika 

vám priblížime rozhovory s ocenenými. Postupnosť sme volili od 
najstaršieho oceneného. 
Aby sme si toto významné výročie ešte pripomenuli, poďme si teraz 
spoločne zaspomínať na tých, ktorí toto ocenenie dostali a ktorí sa 
v našej obci v rôznych oblastiach realizovali. 
 

JÁN VETRÍK (85) 
 

Dostali ste Pamätný list za 
rozvoj družstevníctva na Banke 
z rúk starosti obce Ing. J. 
Janečka. Ako na Vás zapôsobilo 
toto ocenenie?  
Veľmi dobre. Som šťastný, že si 
na mňa niekto po toľkých rokoch 
spomenul. Ďakujem obecnému 
úradu a jeho starostovi. 

Pracovali ste dlhé roky v poľnohospodárstve. Akú prácu ste 
konkrétne vykonávali? 
V poľnohospodárstve som začal pracovať už vtedy, keď som mal 
šestnásť rokov. Počas práce, keď som už bol starší, som si urobil 
maturitu a od r. 1963 do 1968 som vykonával na družstve (JRD) funkciu 
zootechnika. Od r. 1969 som bol agronómom a v rokoch 1974 – 75 
som bol predsedom družstva na Banke. 
Na ktorú udalosť si z tohto obdobia najradšej spomínate? 
Práca v poľnohospodárstve ma nesmierne bavila. Rád som pracoval 
s ľuďmi, ľudia si ma preto vážili. Robil som všetko preto, aby naše 
družstvo dosahovalo tie najlepšie výsledky. Zažil som tu veľmi krásne 
chvíle, ale boli niekedy aj smutné. Ľudia boli spokojní – boli sme ako 
jedna veľká rodina. 
Ste v dôchodkovom veku. Čomu sa teraz venujete? 
Venujem sa svojej manželke, ktorá má menšie zdravotné problémy. 
Robím nákupy v obchodoch a zvyšok času trávim v záhradke. 
Čo by ste občanom našej obce poradili do budúcnosti? 
Za veľmi dôležité považujem u ľudí ich medziľudské vzťahy. Želám im, 
aby sa stále upevňovali. Je to nesmierne dôležité. 
 

V budúcom čísle budeme na túto tému pokračovať. 

Galéria  vyznamenaných   
pri  príležitosti  800. výročia  obce  Banka  

Pán Vetrík /prvý zľava/ ako agronóm na 
Dožinkových slávnostiach v Banke /1969/. 

J. Benka 

16. Obec Banka v 17. storočí –  
3. časť (písomné zmienky o obci) 
  
 V 17. storočí sa poddanské obce a ich 
obyvatelia zvyčajne uvádzali iba v urbároch 
jednotlivých panstiev. Urbár pre zemepána 
podrobne spísali jeho úradníci a uvádzali 
v ňom majetkové a osobné údaje 
o poddaných danej obce. Napríklad 
v roku 1661 bol vyhotovený urbár 
Hlohoveckého panstva, ktoré patrilo 
grófovi Adamovi Forgáčovi. Súčasťou 
tohto panstva bola aj Banka, Piešťany, 
Horná Streda, Drahovce, Madunice, 
Jalšové a pod., celkove 16 mestečiek a dedín. 
    Banka a Piešťany však v písomnostiach 
17. stor. boli uvádzané častejšie. Dôvod je 
zrejmý, spôsoboval to záujem o tunajšie 
kúpele. 
    V Piešťanoch je veľké sídlisko Adama 
Trajana. Kto bol ten muž a čo vykonal, že sa 
naňho ani v súčasnosti nezabudlo? Jeho 
socha stojí v piešťanskom mestskom parku 
a aj nápis na priečelí Kolonádového mosta 
pri barlolamačovi pochádza od neho. 
    Adam Trajan z Benešova pri Prahe bol 
český evanjelický farár. Po bitke na Bielej 
Hore pri Prahe sa nechcel vzdať svojho 
vierovyznania, a preto v roku 1621 opustil 
Čechy a prišiel do Uhorska, kde v tom čase 
bola väčšia náboženská sloboda. Dlhšiu dobu 
žil a pôsobil ako farár v Drahovciach. Jeho 
pozornosť upútali tunajšie termálne pramene. 
Napísal o nich oslavné veršované dielko 

Saluberrimae pistinienses thermae 
(Uzdravujúce piešťanské kúpele), ktoré vydal 
v roku 1642 v Trenčíne. Túto oslavnú báseň 
napísal v latinskom jazyku a je to prvé 
umelecké dielko o tunajších kúpeľoch. 
    Okrem chvály na liečivé pramene 
obsahuje báseň aj opis kúpeľov, mestečka 
Piešťany a tiež aj územia Banky, aj keď ju 

priamo nemenuje. Prevoz cez Váh 
zabezpečovala kompa, ktorá prevážala peších 
i povozy. Na Bananskom vŕšku sa nachádzal 
listnatý hájik. Na jeho úpätí bol lom na 
kvalitný kameň, ktorý opracovávali nielen 
tunajší zruční kamenári, ale ho vozili aj do 
iných krajov. Neďaleko kameňolomu sa 
ťažila hlinka rozličných farieb, najmä 
červenej, žltej a bielej. Nad obcou bolo 
údolie, kde sa občas objavili diviaky. 
    Ďalej sa v básni spomínajú služby, ktoré 
tunajší obyvatelia poskytovali návštevníkom 
kúpeľov. Za dojednanú odmenu očistili 
a upravili kúpeľné jamy na brehu Váhu, tiež 
sa starali o stravovanie hostí. Predávali rôzne 
produkty – mlieko, cibuľu, hrozno, mandle, 
slivky, jablká, cesnak, med, gaštany, orechy, 
mäkké syry kruhového tvaru a tiež i kurčatá, 
vajcia a posúchy. Nenáročným hosťom 
poskytovali ubytovanie v skromných 

chalupách postavených z hliny a pokrytých 
šachorom z močiara. Boli tam aj žobráci, 
ktorí mali pri prameňoch určené svoje 
miesto. 
    Edward Brown bol vzdelaný anglický 
lekár, ktorý v 2. polovici 17. stor. cestoval po 
Európe. Zavítal aj na Slovensko so zámerom 
navštíviť prosperujúce stredoslovenské 

banské mestá, kde boli bane na meď, 
striebro a zlato, ale zaujímali ho aj 
kúpele. Aby sa dostal do Banskej 
Bystrice, musel obísť územie obsadené 
Turkami. Preto išiel popri Váhu cez 
Hlohovec, Banku a cez hory 

Považského Inovca do Topoľčian. 
    V polovici marca 1669 sa zastavil 
v Banke, kde prenocoval. Všimol si 
kameňolom a baňu na farebné hlinky 
rôznych farieb okrem zelenej. Samozrejme, 
že si obzrel aj tunajšie kúpele. Napočítal tam 
15 kúpacích jám a 3 bazény vykopané 
v zemi. V tom čase sa nachádzali na ľavej 
strane Váhu, t.j. na území Banky. Aj keď 
bola zima, pod holým nebom sa kúpalo 
viacero ľudí, medzi nimi i ženy a deti. 
Dokonca aj vojak, ktorý ho sprevádzal, sa 
v noci po večeri vyzliekol a okúpal v jednej 
z jám. 
    Edward Brown po návrate do Anglicka 
vydal v roku 1671 v Londýne cestopisnú 
knihu Stručný opis niektorých ciest do 
rozličných častí Európy.  

HISTÓRIA BANKY  

Ing. Alexander Murín 

Vážení občania, 
 

sami rozhodnite,  kto potrebuje Vaše 
dane. 

Venujte 2% z dane 
pre Občianske združenie pri ZŠ Banka, 

ktoré sa snaží v čo najväčšej miere 
napomáhať rozvoju školy. 

Umožníte tak zlepšovanie podmienok 
 našich detí a skvalitňovanie 

materiálnej základne i 
 vyučovacieho procesu v škole. 

Ak sa Vám podarí získať 2% 
aj od svojich známych a kolegov,   

budeme radi. 
Dôležité údaje: 

Občianske združenie pri Základnej škole,  
Bananská 46, 921 01  Banka. 

IČO: 37847228 
Potrebné tlačivá si môžete vyzdvihnúť 
 v ZŠ a MŠ od začiatku marca 2010. 

 Informácie Vám podáme i telefonicky 
 na čísle 033/7722620. 

2% odvádza daňový úrad 
z už zaplatenej dane, takže ich 

venovaním 
sa Vaša daňová povinnosť nijako 

nezmení 
 (nezaplatíte nič naviac). 

Celková nazbieraná suma i jej použitie 
budú zverejnené v Hlásniku. 

• Dňa 10.februára sa v ZŠ Holubyho Piešťany uskutočnilo okresné kolo geografickej 
olympiády. Zúčastnilo sa ho 5 žiakov 5. – 9. ročníka. Najúspešnejšou riešiteľkou našej 
školy sa stala A. Jarošová, 6. roč., ktorá sa umiestnila na krásnom 3. mieste. Úspešným 
riešiteľom sa stal J. Guriš, 8.roč., ktorý sa umiestnil na 4. mieste. Našim úspešným 
žiakom blahoželáme a za prípravu ďakujeme pani učiteľke RNDr. K. Šišanovej. 

• Dňa 4 . februára sa začal II. turnus plaveckého výcviku pre žiakov 2. – 4. ročníka. 
Vedenie školy v mene našich žiakov a rodičov ďakuje Obecnému úradu v Banke za 
financovanie tohto turnusu. 

• 11. februára, v období, keď fašiangové zábavy vrcholili, sa uskutočnil 12. Valentínsky 
karneval. Pripravili ho žiaci 8. ročníka v spolupráci s triednou pani učiteľkou Mgr. K. 

Jantovou. Pripravovali ho prvýkrát 
a hneď na veľmi dobrej úrovni. Urobili 
peknú výzdobu a pre svojich mladších 
i starších kamarátov pripravili 
príjemnú zábavu. Dokázali účelne 
a hospodárne narábať s financiami, za 
ktoré vedenie školy ďakuje Obecnému 
úradu v Banke, už tradičnému 
sponzorovi tejto peknej odmeny pre 
deti. Štvornásobné hromové Hurá! detí 
privítalo pána starostu Ing. J. Janečka, 
ktorý navštívil Valentínsky karneval s 
veľkou a chutnou tortou. Ušlo sa z nej  
všetkým prítomným deťom. 

K výbornej zábave prispel svojou  hudobnou produkciou  a rôznymi svetelnými 
efektami bývalý žiak Michal Vrábel, ktorému aj touto cestou ďakujeme. 

• V tomto školskom roku sa testovanie vedomostí deviatakov pod názvom  Testovanie 9 
2010 uskutoční 10. marca. Žiaci budú najskôr testovaní z matamatiky, kde práca 
s úlohami trvá 60 minút, po dvadsaťminútovej  prestávke bude prebiehať testovanie zo 
slovenského jazyka a literatúry, ktoré bude trvať 50 minút. Podrobné pokyny majú žiaci 
9. ročníka. 

ZO ŠKOLSKÝCH LAVÍC 


